

دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية

عزيزي المساهم،

يسر مجلس إدارة Ooredoo (ش.م.ق.ع) دعوتكم لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية المزمع عقده عند التاسعة والنصف من مساء يوم الأحد الموافق 8 مارس 2026 في قاعة المختصر في فندق ريتز كارلتون الدوحة وعبر المنصة الإلكترونية (Zoom). إذا لم يكتمل النصاب، سينعقد الاجتماع في يوم الأحد الموافق 15 مارس 2026 عند التاسعة والنصف مساءً في نفس المكان.

جدول أعمال الجمعية العامة العادية:

1. سماع تقرير مجلس الإدارة عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 ومناقشة الخطة المستقبلية.
2. مناقشة تقرير حوكمة الشركة لعام 2025.
3. سماع تقرير مراقب الحسابات للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
4. مناقشة البيانات المالية للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والتصديق عليها.
5. مناقشة واعتماد تقرير الامتثال للقواعد الصادرة عن هيئة قطر للأسواق المالية فيما يتعلق بحوكمة الشركة وتقرير الرقابة الداخلية على التقارير المالية عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
6. النظر في توصية مجلس الإدارة بشأن توزيع الأرباح عن سنة 2025 وإقرارها.
7. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وتحديد مكافآتهم.
8. تعيين مراقب الحسابات للسنة المالية 2026 وتحديد أتعابه.

ملاحظات:

- يرجى الحضور لاستكمال إجراءات التسجيل قبل الموعد المحدد بساعة.
- يحق لكل مساهم أن يفوض أي شخص من حملة أسهم الشركة كتابياً لحضور الاجتماع والتصويت نيابةً عنه على قرارات الجمعية.
- يقتصر حضور الاجتماع على حاملتي أسهم الشركة المسجلين في أسواق الأوراق المالية في نهاية إغلاق جلسة التداول ليوم الأحد الموافق 8 مارس 2026.
- يرجى من المساهمين إحضار ما يثبت ملكية أسهمهم.

• يعتبر الإعلان المنشور في الصحف المحلية، وموقع بورصة قطر الإلكتروني، وموقع الشركة الإلكتروني، دعوة رسمية لجميع المساهمين، حيث لن يتم إرسال الدعوات عن طريق البريد وفقاً لأحكام المادة (121) من قانون الشركات التجارية.
• لغة الاجتماع هي اللغة العربية.

Ooredoo Q.P.S.C.

11 February 2026

Invitation to Attend the Ordinary Assembly Meeting

Dear Shareholder,

The Board of Directors has the pleasure of inviting you to attend the Ordinary General Assembly Meeting of Ooredoo Q.P.S.C, which will be held on Sunday 8th of March 2026, at 09:30 pm. The meetings will be held in Al Mukhtasar ballroom at the Ritz Carlton Doha Hotel and via Zoom. If there is no quorum, an alternative date will be Sunday 15th of March 2026 at 09:30 pm, at the same place mentioned above.

Agenda of the Ordinary Meeting:

- 1- Hearing and approving the Board's report for the year ended 31st December 2025 and discussing the company's future business plans.
- 2- Discussing the Corporate Governance Report for the year 2025.
- 3- Hearing the External Auditor's report for the year ended 31st December 2025.
- 4- Discussing and approving the company's financial statements for the year ended 31st December 2025.
- 5- Discussing and approving the Compliance report of the QFMA corporate governance & Internal Control over Financials Reporting report for the year ended 31st December 2025.
- 6- Discussing and approving the Board of Directors' recommendations regarding the distribution of dividends for the year 2025.
- 7- Discharging the members of the Board from liabilities and determining their remuneration for the year ended 31st December 2025.
- 8- Appointing the external auditor for the year 2026 and determining its fee.

Notes:

- Shareholders are requested to arrive for registration one hour early.
- A shareholder who cannot attend the Ordinary General Assembly Meeting in person may appoint a proxy to represent him.
- Only shareholders, whose names have been registered in the company's shareholder register with the Exchanges after closing of business on Sunday 8^h of March 2026, are eligible to attend the Meeting.
- Shareholders should bring with them relevant documents proving their ownership of the shares they claim to hold.

- The announcement posted in local newspapers, on the Qatar Stock Exchange website, and the Company's website, will be official to all shareholders, as no invitations will be sent through the post, according to stipulations of article (121) of Commercial Companies Law.
- The meeting will be conducted in Arabic.